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Tampereentien viereisen pyörätien Koijärvelle jatkamista koskeva valtuustoaloite

337/00.02.00/2017

KV 04.09.2017 § 73
 Valtuutettu Janne Vuorenmaa luki allekirjoittamansa Tampereentien

vie rei sen pyö rä tien Koijärvelle jatkamista koskeneen seuraavan val-
tuus to aloit teen:

"Forssassa pyöräillessäni ja liikkuessani, olen ha vain nut pyörä tieliit-
ty män puuttumisen Forssasta Koijärvelle asti.Olisi suotavaa että nyt
Oja lan mä en uutta valmistuvaa asemakaavaa rakennettaessa otet tai-
siin valmistelun alle uusi pyörätieliittymä, ja näin helpotettaisiin ke-
vyen liikenteen kulkemista Forssasta Tampereentien vieressä.

  Tällä hetkellä polkupyöräilijät joutuvat käyttämään tienvieren pien-
nar ta, ajaessaan muun liikenteen kanssa kyseistä valtavaylää pitkin.
Jat ket taes sa tämä kevyen liikenteen väylä Ojalanmäestä Kalsun ja
Mat kun risteyksien ohi, aina Koijärven keskustaan asti, edes au tet tai-
siin turvallisempaa ja sujuvampaa tieliikennettä. Varsinkin tal vi ai kaan
ja syksyn pimeinä kuukausina, raskaan liikenteen seassa aja mi nen
polkupörällä on joskus turvatonta mikäli moottoriajoneuvojen kul jet ta-
jat eiväthuomioi riittävän hyvin kanssaliikkujiaan.

  Meillä on jo hyvät pyörätiet Tammelan ja Jokioisten suuntiin, nyt voi-
sim me avata uuden reitin Tampereen suunnalle, onhan Ojalanmäen
pien ta lo alu een kasvaminen kaupungillekkin ve to voi ma te ki jä. Nuo-
rem man koululaisväestön kulkeminen polkupyörillä loisi myös täl lä
tur val li sem mal la ratkaisulla ekologista liik kuvuutta. Polkupyöräilyn
kan nat ta ja na ja puolestapuhujana, saisimme kau pun gin viherimagoa
ja kaupunkipuisto-ilmettä kohotettua siel lä kin suun nal la."

Päätös: Valtuusto lähetti aloitteen kaupunginhallitukselle val mis tel ta-
vak si.

KH 11.09.2017 § 266 Kaupunginjohtaja: Kaupunginhallitus antaa teknisen ja ym pä ris tö toi-
men toimialalle tehtäväksi laatia asiaa koskeva selvitys ja mah dolli-
nen toimenpide-esitys kaupunginhallituksen käsiteltäväksi.

Päätös: Kaupunginhallitus hyväksyi ehdotuksen.


